
 
Protokół  

Z XXXVIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w 
Liniewie  

                 odbytej w dniu 14 czerwca 2006 r. w 

godz. od 900 do 1100 
 

                           w sali GOKSiR w Liniewie przy ul. 
Dworcowej 3.  

  

  

Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych 
Przewodniczący Rady Gminy               p. Ludwik 
Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne,
poniewaŜ                  w sesji uczestniczy 12 radnych 
(nieobecni radni: Pan Andrzej Bławat,                        Pan 
Bogdan Michnowski, Pan Andrzej Skórski).  

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście.  

(Listy obecności w załączeniu do protokołu).  

  

Ad.2 
Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski 
zapytał radnych czy wnoszą uwagi do przedstawionego 
porządku obrad sesji.  

  

Wójt p. Mirosław Warczak - proszę o 
wprowadzenie do porządku obrad 
następującej uchwały: 

•     w sprawie uŜyczenia mienia komunalnego – jezior 
Deka i Lonka  

  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za 
wprowadzoną uchwałą przez Wójta?  
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Radni jednogłośnie 12 głosami „za” przyjęli 
do porządku obrad uchwałę                    w 
sprawie uŜyczenia mienia komunalnego – 
jezior Deka i Lonka. 

  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za 
przyjęciem porządku obrad z poprawkami.  

  

Radni jednogłośnie 12 głosami „za” przyjęli porządek 
obrad sesji, który brzmi następująco:  

  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Sprawdzenie obecności radnych.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w 
okresie międzysesyjnym.  

5. Interpelacje i wnioski radnych.  

6.   Ocena działalności placówek oświatowo -
wychowawczych na terenie gminy.  

7.   Ocena realizacji programu rozwoju, sportu, turystyki i 
rekreacji w gminie.  

8.   Ocena realizacji programu ochrony środowiska i 
estetyzacji w gminie.  

9.   Podjęcie uchwał w sprawach:  

�   nadania statutu Zespołowi Oświaty w Liniewie,  

�   podziału gminy Liniewo na okręgi wyborcze dla 
wyboru Rady Gminy Liniewo,  

�   zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Głodowo.   

10. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
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11. Wolne głosy i wnioski.  

12. Ustalenie terminu następnej sesji.  

13. Zakończenie sesji.  

  

Ad.3  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

  

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski zapytał 
radnych kto jest                          za przyjęciem protokołu 
z poprzedniej sesji?  

  

Radni jednogłośnie 12 głosami „za” przyjęli protokół z 
poprzedniej sesji.  

  

Ad.4  

Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie 
międzysesyjnym.  

  

Wójt Gminy Pan Mirosław Warczak omówił sprawozdanie z 
podjętych działań w okresie międzysesyjnym.  

  

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).  

  

Ad.5  

Interpelacje i wnioski radnych.  

  

Alfons Troka – w sprawie śmieci – proszę o postawienie 
jakiś kontenerów                 na śmieci dla działkowiczów. 
Stoi ich tam za mało, śmieci są wyrzucane                   do 
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rowów i lasów. Trzeba porozmawiać z mieszkańcami 
działek albo spisać jakieś porozumienia.  

  

Sławomir Zabrocki – proszę o przywiezienie tłucznia, 
jest zły stan drogi                    na Chrusty.  

- proszę o naprawienie przepustu na drodze, gdyŜ jest tam 
straszna dziura.  

  

Wiesław Szarmach – droga z Lubiszyna do Liniewa jest 
nie widoczna droga,                zakręty i pobocza są 
strasznie zarośnięte. Proszę o skoszenie tej
trawy                       i krzaków.   

- w imieniu mieszkańców Wysina proszę o porozmawianie 
z Policja w Liniewie, aby pilnowała porządku i patrolowała 
miejscowości. W Wysinie szerzy się straszne chuligaństwo 
strach wyjść z domu. Były interwencje do Policji ale nie w 
tym kierunku nie zrobili. Będziemy musieli wystosować 
pismo do Policji Wojewódzkiej jeśli nasza nie potrafi dać 
sobie rady. Trzeba to wziąć pod uwagę i  zająć się tym, 
gdyŜ strach wyjść wieczorem na dwór.   

  

Anna Derra – kanalizacja – proszę o szczegółową 
odpowiedz jak daleko jest sprawa z odwodnieniem w 
Głodowie, nie ma barierki koło chodnika, jest tam 
niezabezpieczone. Źle zrobiony jest odpływ wody, stoi w 
miejscu zamiast spływać.  

- w miejscowości Głodowo w związku z łączeniem kabla 
telefonicznego niektórzy z mieszkańców nie otrzymali to 
tej pory odszkodowania za nie podłączenie.  

- proszę o równiarkę, gdyŜ trzeba wyrównać drogi.  

  

Andrzej Hinc – podziękował za dokończenie wiaty nad 
jeziorem w Garczynie.  

- jak daleko posunięte są prace zawiązane z naprawą 
ronda w Garczynie?  
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Tadeusz Borkowski – proszę o wykoszenie terenu koło 
Hydroforni, czy jest planowane wykoszenie tego?  

- proszę o skoszenie krzaków i wysokiej trawy przy 
wyjazdach na drogi powiatowe.  

  

Ad.6  

Ocena działalności placówek oświatowo – wychowawczych 
na terenie gminy.  

  

Anna Derra Przewodnicząca Komisji Oświaty – komisja 
oświaty była                      na objeździe szkół, jest 
zadowolona, gdyŜ szkoły są pięknie utrzymane, zadbane.
Komisja nie ma Ŝadnych zastrzeŜeń.  

  

Radni nie wnieśli Ŝadnych pytań ani zastrzeŜeń.  

  

(Informacje z poszczególnej szkoły stanowią załącznik do 
protokołu).  

  

Ad.7  

Ocena realizacji programu rozwoju, sportu, turystyki i 
rekreacji w gminie.  

  

Tomasz Filipiki – prośba aby doŜynki gminne z 3 września 
były przeniesione     na połowę września, gdyŜ rolnicy 
mają jeszcze w tym czasie Ŝniwa.  

  

Ludwik Szpakowski – przekaŜemy to Pani Dyrektor GOKSiR 
jeśli będzie moŜna to przeniesiemy termin doŜynek.  
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(Informacja stanowi załącznik do protokołu).  

  

  

  

  

  

Ad.8  

Ocena realizacji programu ochrony środowiska i estetyzacji 
w gminie.  

   

Ludwik Szpakowski – śmiecie – trzeba powołać komisję, 
straŜ aby dopilnowała i ostrzegała o nie wyrzucaniu śmieci 
do lasu. Trzeba będzie za to jakoś karać.  

  

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani zapytań.  

  

(Informacja stanowi załącznik do protokołu).  

  

Ad.9  

Podjęcie uchwał w sprawie :  

  

- nadania statutu Zespołowi Oświaty w Liniewie  

  

Anna Derra Przewodnicząca Komisji Oświaty – powstał 
statut dla Zespołu Oświaty w Liniewie, jest on prawidłowo 
stworzony i mam nadzieje, Ŝe będzie realizowany.  

  

Vice przewodniczący Rady Gminy Andrzej Hinc odczytał 
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uchwałę.  

  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały              

w sprawie nadania statutu Zespołowi Oświaty w Liniewie?  

  

Radni jednogłośnie 12 głosami „za” podjęli  

         Uchwałę Nr XXXVIII/219/2006 w sprawie nadania 
statutu Zespołowi Oświaty w Liniewie.  

  

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).  

  

- podziału gminy Liniewo na okręgi wyborcze dla wyboru 
Rady Gminy Liniewo  

  

Anna Derra – Rada Gminy utworzyła radę sołecką Stary 
Wiec i Deka, one są bez zmian, one zawsze istniały ten 
sam obszar nic się nie zmieniło.  

  

Ludwik Szpakowski – te miejscowości nie były sołectwami 
teraz są i dlatego taka zmiana.  

  

Vice przewodniczący Rady Gminy Andrzej Hinc odczytał 
uchwałę.  

  

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał 
radnych kto jest             za podjęciem uchwały w sprawie 
podziału gminy Liniewo na okręgi wyborcze dla wyboru 
Rady Gminy Liniewo?  
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Radni jednogłośnie 12 głosami „za” podjęli  

         Uchwałę Nr XXXVIII/221/2006 w sprawie podziału 
gminy Liniewo na okręgi wyborcze dla wyboru Rady Gminy 
Liniewo  

  

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).  

  

- zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Głodowo  

  

Vice przewodniczący Rady Gminy Andrzej Hinc odczytał 
uchwałę.  

  

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał 
radnych kto jest             za podjęciem uchwały w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Głodowo?  

  

Radni jednogłośnie 12 głosami „za” podjęli  

Uchwałę Nr XXXVIII/220/2006 w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Głodowo.  

  

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).  

  

- uŜyczenia mienia komunalnego – jezior Deka i Lonka  

  

Tadeusz Borkowski – omówił uchwałę.  

  

(Informacja w załączeniu do protokołu).  
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Vice przewodniczący Rady Gminy Andrzej Hinc odczytał 
uchwałę.  

  

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał 
radnych kto jest             za podjęciem uchwały w sprawie 
uŜyczenia mienia komunalnego – jezior Deka  i Lonka?  

  

Radni jednogłośnie 12 głosami „za” podjęli  

Uchwałę Nr XXXVIII/222/2006 w sprawie uŜyczenia 
mienia komunalnego – jezior Deka i Lonka.  

  

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).  

  

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę do godz. 
10:15.  

  

Po przerwie wznowiono obrady sesji.  

  

Ad.10 
Odpowiedzi na interpelacje radnych.  

  

Wójt – wykoszenie terenów – są kupione nowe kosiarki, 
urząd gminy będzie kosił, prosimy sołectwa o pomoc,  

-         rondo – są starania, która firma ma to wykonywać, 
chcemy jak najtaniej to zrobić, będziemy negocjować te
koszty.  

-         Odwodnienie pasa drogi powiatowej – to strawa 
powiatu, zgłosimy                      to do Pana 
Skwierawskiego, proszę radnego powiatowego o 
wstawienie się, o wsparcie.  
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-         Krzaki koło witaczy – wytniemy te krzaki, zgłosimy 
to do Pana Skwierawskiego.  

-         Kabel telekomunikacyjny – problem z 
telekomunikacja, są prywatne umowy i ci którzy 
podpisali te umowy musza wystąpić z ogólnym 
pismem                          i podpisami do 
telekomunikacji.  

-         Równiarka – mogłaby pójść dzisiaj, ale chcemy 
zaplanować gdzie i kiedy pójdzie.  

  

Wiesław Szarmach – w starym Wiecu zapada się przepust 
trzeba cos z tym zrobić.  

  

Alicja Sobisz Sołtys Starego Wieca – obsypuje się , tam 
jest rura, samochody nie mogą przejechać.  

  

Piotr Piwowarczyk – jeśli jeŜdŜą tam takie cięŜkie 
samochody musimy               to zrobić, trzeba będzie w 
niego sporo włoŜyć, pojedziemy i obejrzymy go.    

-         przepust Wysin – zrobimy go sami, przy okazji 
budowy chodnika                          to naprawimy.  

  

Zastępca Wójta – w sprawie zakłóceń porządku – nastąpiła 
zmiana Komendanta Policji, będziemy z nimi rozmawiać, 
doprowadzimy do spotkania.  

   

Zastępca Wójta poinformował wszystkich o wycieczce do 
Niemiec na obchody 40-lecia StraŜy PoŜarnej, a 23
września będzie kolejna wycieczka do Niemiec.  

  

  

  

Strona 10 z 13Urząd Gminy Liniewo

2007-03-30http://bip.liniewo.pl/index.php?id=53&content=12666&page=3



  

  

Ad.11 
Wolne głosy i wnioski.  

  

Marian Bałachowski – byliśmy u Komendanta Policji na 
spotkaniu, będzie obstawa Policji na festynach i zabawach. 
Nie warto dawać pieniędzy im na samochód.  

-         hydranty – prośba o sprawdzenie.  

-         Sołtysi – 4 lipca będzie skup bydła, proszę o 
zgłaszanie się do mnie.  

  

Krzysztof Michnowski – projekt dotyczący melioracji został 
pozytywnie oceniony. 23 wniosków zostało ocenione 
pozytywnie w tym 6 co ja wyprowadziłem. Melioracja rowu 
Wierzycy przesunięcie w czasie, w tym roku będzie 
wykonywany rów podstawowy. Gmina będzie miała 
większą szansę na naprawę.  

-         droga Nowa Karczma – Rogazy – jest to sprawa 
pilna, będzie odnawiany.  

-         Droga na Chrósty Wysińskie – jest w 
katastrofalnym stanie trzeba ją jak najszybciej zrobic.  

-         Rondo Garczyn – jest wsparcie finansowe powiatu.  

  

Jerzy Narloch – chodzi mi o drogę powiatową, niektóre 
odcinki są własnością mieszkańców, czy są one
opodatkowane, chodzi mi o uregulowania prawne?  

  

Krzysztof Michnowski – sprawa zakończona pod względem 
prawnym, nie ma prawa opodatkować tych dróg.  

  

Ludwik Szparkowski – są zapisy w KW aby zdjąć z gruntu i 
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aby powiat wziął  to dla siebie.  

  

Krzysztof Michnowski – podatków za to nie moŜe gmina 
pobierać, jest to czynność wykonywana.  

  

Jerzy Narloch – szosa jest własnością mieszkańców. Dwa 
lata czekamy                        na odpowiedź.  

  

Gabriela Borowicka – 29 czerwca zapraszam do Lubania na 
dni pola.  

Poinformowała o wyjeździe do Kraśniczki za Słupskiem.  

  

Barbara Okrój – prośba do sołtysów o przekazanie 
mieszkańcom, Ŝe zaczyna się okres zasiłkowy i moŜna
składać wnioski.  

Zaprosiła wszystkich na festyn w Lubieszynie w dniu 18 
czerwca (sobota) przy Fundacji.  

  

Benedykt Knitter – podziękował za zamontowanie lamp w 
Sobączu.  

Wójt – poinformował, Ŝe od poniedziałku ma ruszyć duŜa 
równiarka proszę sołtysów o zgłaszanie gdzie są złe drogi.  

  

Ad.12 
Termin następnej sesji ustala się na miesiąc sierpień.  

  

Ad.13 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesje zakończono o godz. 
11:00.  
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                                                               Przewodniczący
Rady Gminy  

                                                                      Ludwik 
Szparkowski  
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